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Protokoll StOF Styrelsemöte 2024-03-27 

 
 
 
 

Möte 
 StOF styrelsemöte 2024, nr 623 sedan starten. 

Datum och tid Plats 
2024-03-27, kl. 18.00-20:25 Fysiskt möte StOF kansli, en på Teams 

Närvarande 
Monica Hatlen, Joakim Skärlén, Jonas Holmgren (Teams), Asbjörn Grövlen, Anders Stjerndahl, Anette 
Önerud och Lena Buhre. Från StOF-kansliet: Cecilia Westström.  
 
Frånvarande:  
 

 

1. Mötets öppnande 
Monica öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Val av sekreterare 
Sekreterarskapet roterar inom styrelsen. Jonas börjar, men eftersom Jonas är på teams 
så då skriver Cecilia. Protokollet ska granskas av Monica.  
 

3. STHLM elitpris – ska det finnas en åldersgräns för att kunna få pris 
Diskussion kring frågan om vi bör ha en undre åldersgräns eller inte kring Elitpriset. 
 
Det fanns en gemensam syn att vi inte anser att det behövs en åldersgräns. Vilken klass 
våra ungdomar bör springa är väldigt mycket en ledarfråga i klubbarna och vi uppfattar 
det som att det inte uppmuntras att ungdomar går upp i åldersklasser. I och med att vi 
ska utvärdera elitpriset efter årets säsong så kan vi utvärdera även denna fråga. 
 
 Monica sammanfattade att vi inte ska någon åldersgräns på STHLM elitpris. 

 
Beslut: Vi sätter ingen åldersgräns för att kunna få poäng och eventuella prispengar. 
STHLM elitpris kommer utvärderas efter 1 år. 

 
4. Frågor på bordet 

Förbundsmötet 
- rapportering har skickats ut på mejl till alla klubbars ordförande samt gamla och 

nya styrelsen direkt efter Förbundsmötet 
- Kombinationslag på DM => vi bör ta fram förslag till ordförandekonferensen 

 
Årsmötet 

- kansliet uppdaterar tävlingsanvisningar utifrån motionerna som antogs 
 
Kompassriktning 2030 

- Styrelsen ska tillsammans med klubbarna enas om kort- och långsiktiga mål 
- Styrelsen ska lägga fram förslag för att öka antalet orienterare 

 
Från gamla styrelsen har vi en lista på saker att jobba med under året 
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- Mark 
- Kartor och rättigheter 
- Kommunikationsplan 
- Spridning av best practices från klubbesöken 
- Tidpunkt och upplägg för StOF-konventet hösten 2024 
- Årsavgiften 2025 

 
5. Nya styrelsen 

 
Huvudfokus på detta möte var att nya styrelsen ska lära känna varandra så vi satte av 
tid för att introducerade oss till varandra. 
 
Vi diskuterade hur vi vill jobba i styrelsen. Vi enades om att det är bra om olika 
ledamöter har extra fokus på olika områden, och både kan bevaka ”sina områden” samt 
vara bollplank även mot kansliet i dessa frågor. Områden vi diskuterade: 
Arrangemang/tävlingar/kvalitetssäkring/etc, Mark, Hållbarhet, Jämställdhet, Ungdom, 
U23, Kommunikation, MTBO, Motionsorientering/HittaUt, Veteranorientering, 
Kompassriktning 2030, Utbildning, 25manna och 10mila. 
 
Preliminär uppdelning: 

• Lena: arrangemang, kommunikation, veteran, ungdomsråd 

• Anette: mark, hållbarhet, jämställdhet, Kompassriktning 2030 

• Joakim: MTBO, U23 

• Anders: MTBO, utbildning, (U23) 

• Asbjörn: hållbarhet, arrangemang, motionsorientering 

• Jonas: tävlingsprogrammet, kvalitetssäkring av tävlingar, jämställdhet, ungdom 
och veteran 

 
Monica kommer prata med 25-manna föreningen (StOF äger 25-manna) hur vi 
kommunicerar och informerar nu när vi har ny styrelse. 
 

6. Kommande möten 
 

• Styrelsemöte – 22 april (digitalt) 

• Styrelsemöte – 20 maj  
 

• Ordförandeträff - 3 juni 
  

• Styrelsemöte – 26 augusti (digitalt) 

• Styrelsemöte – 23 september 

• Styrelsemöte – 21 oktober (digitalt) 
 

• StOF konventet – TBD 
 

• Styrelsemöte – 18 november 

• Styrelsemöte – 9 december 

 


